
Ämne: VB: Framtida nämndsorganisation
Från: Annika Nyberg
Till: kansli
Mottaget: 2021-06-17 09:40:40

Diarieför på 2020:44
 
Från: Timra Ak <timra@socialdemokraterna.se> 
Skickat: den 17 juni 2021 08:24
Till: Annika Nyberg <annika.nyberg@timra.se>
Ämne: Framtida nämndsorganisation
 
Hej!
 
Angående Framtida nämndsorganisation så förordar Socialdemokraterna en bibehållen 
nämndsorganisation, som den ser ut idag.
Ha en trevlig sommar!
Mvh
Mari Eliasson
Socialdemokraterna i Timrå


